
Høringssvar fra forældrerådet i HolmeÅhuset.

Forældrerådet har med interesse læst det nye forslag ”Skoler og dagtilbud for alle” som er kommet i 
høring vedr. den kommende skoletruktur i Varde kommune. 

I oplægget gøres Starup skole og HolmeÅhuset til en børneby med ledelse under Agerbæk skole.

Vi har i forældrerådet to store bekymringer omkring det nuværende oplæg.

1. Som forslaget ser ud nu vil børnehavens ledelse blive lagt under skolens ledelse og kan organiseres 
som det besluttes på den enkelte skole. For os som forældre har det stor betydning, at der 
fastholdes en daglig pædagogisk ledelse i HolmeÅhuset med erfaring på 0-6 års området. Vi 
vægter det pædagogiske arbejde højt og mener at dette arbejde har stor betydning for de første 
og grundlæggende år for vores børns fremtidige trivsel. 

2. I børnebysmodellen er minimumstildelingen faldet bort. Dette mener vi er meget bekymrende, da vi 
risikerer ikke at kunne opretholde et børnehavetilbud af en fornuftig kvalitet, eller at der tages 
midler fra skolen, som så betyder en forringelse af kvaliteten på skolen. Vi ønsker at der også i 
børnebysmodellen skal være en minimumstildeling. 

Vi har desuden en forventning om at børnehavens forældre vil blive repræsenteret i den samlede 
skolebestyrelse, det fremgår ikke tydeligt at strukturforslaget om dette er planlagt.
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